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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

 

Protokół nr LIX/23 

 

LIX Sesja w dniu 2 lutego 2023r.  

Obrady rozpoczęto 2 lutego 2023r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:32 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Robert Czerwik 

4. Elżbieta Doroszuk 

5. Sławomir Dymczyk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska - Łazaj 

Ponadto w sesji wzięli udział: 

1.Burmistrz Miasta Myszkowa-p.Włodzimierz Żak 

2.Zastępca Burmistrza Miasta - p.Iwona Franelak. 

3.Kierownicy wydziałów UM. 

4. Zaproszeni goście. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

w Myszkowie z dnia 29.12.22r.oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków, 

b) zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2023, 

c) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta Myszkowa na 2023 rok dla Powiatu 

Myszkowskiego na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej od ronda w m. 

Postęp do ronda w m. Myszków-Mrzygłód na odcinku ok. 8,5 km”, 

d) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta Myszkowa na 2023 rok dla Województwa 

Śląskiego na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej polegająca na budowie 

ciągu pieszo-rowerowego przy ul. Koziegłowskiej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 789”, 

e) uchwalenia „Aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Myszków”, 

f) wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej 

w Myszkowie obręb Myszków, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

i) rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa, 

j) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

k) zmiany gminnego programu osłonowego dla Miasta Myszkowa na lata 2019 – 2023, 

l) zmiany Uchwały Nr XX/119/19 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 30 grudnia 2019r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, 

m) zmiany Uchwały Nr XXIII/141/20 z dnia 27 kwietnia 2020r. w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

6. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
 

LIX sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 

w Myszkowie pan Jerzy Woszczyk. Poinformował, iż zgodnie z ustawą o dostępnie do 

informacji publicznej, posiedzenia kolegialnych organów władzy publicznej pochodzących 

z powszechnych wyborów są jawne i dostępne. Zgodnie z art.20 ust.1 b ustawy o samorządzie 

gminnym, obrady Rady Miasta są transmitowane i utrwalana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Myszków. Administratorem Państwa danych jest Burmistrz Myszkowa. Pełna 

klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych uczestników obrad 

została podana do publicznej wiadomości. Przypominam, że podczas obrad Rady Miasta 

obowiązuje przestrzeganie zasad ochrony danych osobowych zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa.  

 
Przewodniczący Rady Miasta powitał wszystkie osoby biorące udział w posiedzeniu. Poprosił 

radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz o zapisanie 

wyniku. Udział w posiedzeniu potwierdziło 18 radnych. Przewodniczący Rady Miasta 
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poinformował, że podejmowane uchwały będą prawomocne. Przedstawił porządek 

posiedzenia. 

 

Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad 

i projekty uchwał. Zapytał czy są uwagi lub pytania do porządku obrad? 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Do punktu 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

w Myszkowie z dnia 29.12.22r.oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z sesji Rady Miasta z dnia  

29.12.2022r. został podpisany. Do protokołu uwag nie zgłoszono.  

 

Do punktu 4.  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym od 29.12.2022r. do 02.02.2023r. (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że rozumie, że data 28.02 to jest jakby w związku 

z tym KIO? Mówię o Saniko, jako zastępczy odbiór, żeby była ciągłość odbioru śmieci. 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak potwierdził, że na czas, wiedząc, że jest odwołanie i ta 

procedura mogłaby być wzruszona przez KIO. Do 28.02 mamy zabezpieczoną usługę 

wykonywana w trybie z wolnej ręki z firmą Saniko. Po rozstrzygnięciu KIO, w tej chwili 

dokończymy procedurę związaną z zamówieniem in house i jeszcze mamy do rozstrzygnięcia 

przetarg, o którym podawałem informację, że są oferty. 4 wpłynęły na zagospodarowanie 

odpadów, bo my in house zamawiamy usługę tak zwanej taksówki śmieciowej, a samo 

zagospodarowanie odpadów czyli, gdzie będziemy te śmieci zawozić, będzie kwestia wyboru 

jednej z tych czterech ofert. Te dwie procedury domykając spowodują, będziemy państwa 

informować o wynikach i już wtedy świadczenie w tych terminach, o którym mówiłem czyli 

na rok czasu zagospodarowanie odpadów i do końca 2026 roku Saniko wtedy z wolnej ręki 

będzie wykonywać w tych obszarach usług, które czytałem w sprawozdaniu. 

 
Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że to rozumie. Dlatego pyta, żeby wyjaśnić, bo 

mieszkańcy mogli nie zrozumieć. Jeszcze mam taką jedną uwagę, że chciałbym podziękować 

za interwencję odnośnie tych zapachów. Tylko bardzo bym prosił, bo jeżeli podejmujemy 

interwencję, żeby mieszkańcy byli też powiadamiani, ja to na komisji zgłaszałem, że takowa 

interwencja jest, bo my się spotykamy z głosami, że urząd miasta, my jako radni, nic nie 

robimy, a tak nie jest. Tylko jedna uwaga, bo zawsze kolizje są usuwane na koszt 

wykonawcy.   

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są inne pytania do przedstawionego sprawozdania? 
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Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że chciała zapytać odnośnie i uzyskać odpowiedź od 

pana burmistrza, odnośnie umowy z firmą sprzątającą w urzędzie miasta. Czy te 128.675,12 

zł, czy jest to kwota wyłącznie za usługę czy jest to kwota łącznie ze środkami czystości? 

Burmistrz Miasta powiedział, że łącznie. 

Radna p.Zofia Jastrzębska stwierdziła, że wydaje się jej, że to jest mała kwota.  

Radny p.Dominik Lech powiedział, że wspomniane było o tym programie „Jedźmy razem”. 

Czy są te zmiany gdzieś w internecie już pokazane, czy jest jakaś strona, czy to będzie znowu 

zaskoczenie dla mieszkańców? Czy  już gdzieś te zmiany są pokazane dla mieszkańców, żeby 

mogli mieć do wglądu? 

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że nie ma pytania, ale chciał skomentować jedną 

rzecz. Przedwczoraj na komisjach prosiliśmy o to, żeby w związku z nadchodzącą zimną 

aurą, pan burmistrz przedłużył funkcjonowanie lodowiska. Dzisiaj w sprawozdaniu 

otrzymaliśmy informację, że do 19.02 jest przedłużenie. Tak, że dziękuję za tą szybką reakcję 

i za to, że dzieciaki będą mogły korzystać nadal z naszego lodowiska. 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chciał się do pana burmistrza zwrócić z pytaniem 

w temacie, który pan poruszył w sprawozdaniu, to jest dokładnie odnośnie wyrażenia zgody 

na przesunięcie środków ze Światowitu z rewitalizacji ośrodka wypoczynkowego na dzielnicę 

Podlas, konkretnie na kanalizację ściekową, na pierwszy etap. W związku z tym chciałem 

pana zapytać, jaki harmonogram pan przewiduje teraz, bo jeżeli jest decyzja, już promesa 

wpłynęła, więc chciałem pana zapytać, jak pan widzi rozpoczęcie tej inwestycji i w jakim 

tempie to się będzie posuwało, bo to jest dla dzielnicy bardzo ważne. Nie ma dzisiaj akurat  

pani radnej, która tą sprawę pilotowała, ale na mój wniosek było to przesunięcie i chciałem 

się pana zapytać, jak dalej będą się toczyć te sprawy, w tym temacie. Chciałem również 

zapytać, bo miałem problem z otwarciem sprawozdania pana burmistrza w okresie 

międzysesyjnym i umknęło mojej uwadze, bo akurat byłem zajęty inną rzeczą, żeby to 

uruchomić. Informatyk przyszedł, nie udało się tego zrobić, dziwne, bo tylko punkt 

sprawozdanie burmistrza nie chciał się otworzyć, a pozostałe się otworzyły, nie wiem 

dlaczego tak jest. Chciałem pana zapytać o wodociąg w ulicy Murarskiej i Kowalskiej, bo 

wspominał pan w sprawozdaniu, że został rozstrzygnięty przetarg. Czy to już jest przetarg na 

wykonanie, bo nie dosłyszałem. Jeżeli tak to, w jakim terminie to będzie robione, bo to jest 

bardzo ważny temat, również dla mieszkańców i mieszkańcy czekają na to, jak na zbawienie? 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że ma takie dwie uwagi. Pierwsza. Już w minionym 

miesiącu odbiór nieczystości odbywał się przez firmę Saniko i chciałam powiedzieć, że 

mieszkańcy pochwalili firmę, że jest to różnica między poprzednią firmą, która odbierała 

śmieci, a teraz. Teraz śmieci segregowane są osobno zabierane, te, które są niesegregowane, 

a dawniej było wrzucone wszystko do jednego samochodu. Chciałam tutaj podziękować 

firmie Saniko za ten okres, który obsługuje Myszków. Jest to pozytywna opinia mieszkańców, 

ci którzy się do mnie zwrócili, ja to po prostu przekazuję panu. Druga sprawa. 

W sprawozdaniu jest informacja, chodzi mi o ten odcinek ulicy Ceramicznej od 13e do ulicy 

Malinowej. To jest druga część, jak gdyby tej inwestycji połączona z inwestycją wykonania 

ulicy Topolowej. Wiem, że projekt miał być zrobiony do końca tego minionego roku. 

Z różnych względów nie został wykonany, teraz jest przedłużony do 30.05, ale to jest termin 

wykonania projektu. Chodzi mi o wykonanie tej inwestycji do samego końca. Czy zgodnie 
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z tym, co pan burmistrz na jednej z sesji powiedział, obiecał mieszkańcom, że tak będzie, czy 

to będzie faktycznie, jeżeli ten projekt zostanie wykonany czyli ta droga będzie dokończona? 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że wcześniej odpowiedział na pytanie pana 

przewodniczącego dotyczące kwestii tej interwencji. Tak, że przyjmujemy tą uwagę, żeby 

o interwencjach informować choćby, na przykład, na stronie internetowej czy też jeżeli będzie 

potrzebna jakaś konsultacja, to za pośrednictwem naszej usługi SMS info. Jeżeli chodzi 

o pytanie pani radnej Jastrzębskiej. Mamy podobne spostrzeżenia, ale prawo zamówień 

publicznych nie wykazało tutaj ceny rażąco niskiej, zawarliśmy umowę, początek usługi, to 

zawsze jest to docieranie się, za wcześnie na ocenę. Jak będziemy coś wiedzieć, to pewnie 

powiemy. Myślę, że państwo, jak będzie dobrze, to nie będziecie zgłaszać uwag przychodząc 

do urzędu, jak będzie źle, to będziecie nas alarmować. Jeżeli chodzi o pytanie pana radnego 

Dominika Lecha. Proszę państwa, to tak króciutko. Związek „Jedźmy razem”, to teraz jakby 

on jest stroną, ale my jesteśmy uczestnikiem tego związku i tu ewentualnie jakieś zmiany, 

konsultacje, rozmowy z mieszkańcami, odbywają się wiadomo przez biuro związku „Jedźmy 

razem”,  ale też z udziałem pracowników dwóch, którzy się tradycyjnie tą komunikacją 

z ramienia gminy Myszków zajmowali. My te uwagi zebraliśmy, nie wszystkie, większość 

z nich ujęta jest w tym rozkładzie jazdy. Rozkład jazdy został ogłoszony na stronach 

internetowych Związku, tak, że pan starosta o tym poinformował, jako osoba firmująca, jako 

jeden z członków zarządu związku „Jedziemy razem” i można to znaleźć na stronie. Od 

piętnastego tak, jak czytałem w informacji z okresu międzysesyjnego, ten rozkład jazdy 

będzie funkcjonował już poprawiony. Jeżeli chodzi o pytanie pana Sławomira Jałowca, to 

były dwa pytania. Pierwsze, jeśli chodzi o Podlas. W tej chwili procedura wygląda w ten 

sposób, że my dostaliśmy, bo to było na dniach, to było ostatniego stycznia czyli dwa dni 

temu, promesę. Zgodnie z planem zamówień, jeśli dobrze pamiętam, mamy to przewidziane 

chyba na I kwartał tj. od stycznia do marca, bardziej realne, chcielibyśmy do końca marca 

ogłosić przetarg na wykonanie pierwszej części. Ale wcześniej musimy to poprzedzić 

procedurą aktualizacji kosztorysów. Jak będziemy mieć zaktualizowane kosztorysy, pewnie 

odbędzie się to naszym postulatem do zmian w budżecie i wpf. My w ogóle z tym zadaniem 

jakby czekaliśmy do wpisania, kiedy rząd podejmie decyzję wyrażającą zgodę na 

przesunięcie środków z Dotyku Jury na Podlas. Myślę, że w najbliższych tych dwóch 

miesiącach będzie się działo i wierzę w to, że do końca kwartału ogłosimy przetarg. Jeżeli 

chodzi o drugie pytanie. Ja dzisiaj odczytałem informację. Ja przed sesją podpisałem umowę, 

oczywiście ta umowa idzie do drugiej strony do podpisania, na wykonanie w okresie 5 

miesięcy, już mówimy o czynnościach budowlanych, wykonanie wodociągu w ulicy 

Kowalskiej z połączeniem kawałka z wodociągiem w ulicy Murarskiej. Inwestycja się 

nazywa Kowalska-Murarska, ale generalnie chodzi o wodociąg w ulicy Kowalskiej. Jeżeli 

chodzi o pytania pani radnej Iwony Skotnicznej. Różnica wyraźna. Ja państwu przeczytałem, 

że my z gwarancji, bo firma, jakby uchylała się od samodzielnego rozliczenia tych kar, które 

sukcesywnie naliczyliśmy za niewłaściwe wykonywanie usług. Zresztą tutaj jakby świadków 

na to niewłaściwe wykonywanie, jest całe społeczeństwo Myszkowa i my skorzystaliśmy 

z narzędzia czyli ściągnęliśmy z udzielonej gwarancji, która zawsze jest zawierana przy 

podpisywaniu umowy, jako zabezpieczenie należytego wykonania umowy. Z tego 

skorzystaliśmy. Ta kwota wpłynęła czyli ten gwarant uznał nasze pismo z karami i przekazał, 

natomiast to jeszcze, oby się tak skończyło w tym sensie, bo zobaczymy czy na przykład 

firma nie będzie uruchamiać jakichś kroków prawnych czyli wtedy pójdzie do sądu 

przeciwko gminie Myszków uznając, że ta kara jest niesłusznie naliczona. Tutaj mamy bardzo 

duże argumentów, że ta kara jest słusznie naliczona, ale to jest nasze spojrzenie. Różnie 

w tego typu przypadkach bywa. Jako kolejny dowód w sprawie tu mamy taki bardzo duży 

biegunowy dysonans, że ludzie po prostu chwalą Saniko i nie zgłaszają uwag. Pamiętacie 
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państwo początek po zawarciu umowy, bo nie mieliśmy innego wyjścia, po przetargu 

zawarliśmy umowę i ta umowa zawarta z poprzednim wykonawcą, to były ciągłe 

utyskiwanie, nie dojeżdżanie do posesji i tak dalej. Sporo tych rzeczy mamy 

udokumentowanych. Jeżeli chodzi o drugą kwestię. Trudność projektowa dotycząca tego 

odcinka jest jakby sytuacją niezależną od nas dlatego, że mamy trudność związaną 

z odprowadzeniem wód deszczowych. Proponujemy różne rozwiązania. To, które by 

najszybciej nam rozwiązało, to wyrażenie zgody przez jednego z mieszkańców puszczenia 

zrzutu wody deszczowej przez jego posesję. Mieszkaniec ma prawo nie wyrazić na to zgody 

i nie wyraża zgody i nie wiem, my tam oczywiście próbujemy, w jakiś sposób przekonać, ale 

mieszkaniec, to jest jego prawo własności, ma prawo odmówić, ale jednocześnie taki brak 

zgody, jakby wprowadza nas w inny tryb projektowania i nie mamy podstaw nie uznać 

argumentów wykonawcy projektu do wydłużenia aneksem. Gdybyśmy nie wydłużyli 

aneksem, to musielibyśmy zapłacić za dotychczasowe wykonane czynności, rozwiązać 

umowę, powołać nową procedurę przetargu na projekt, odsunęlibyśmy się znacznie dalej 

w czasie i pewnie byśmy weszli w inny cennik. Oczywiście będziemy robić wszystko, 

zamiarem naszym jest wykonanie tego odcinka, zgodnie z obietnicą moją złożoną 

mieszkańcom. To kolejny raz potwierdzam, natomiast nie zrobimy tego w oderwaniu od 

procedur. Nie da się wykonać inwestycji nie posiadając projektu. Myślę, że odpowiedziałem 

na wszystkie pytania.  

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Giewon, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

Do punktu 5.  

Podjęcie uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że zanim przejdziemy do głosowania projektów 

uchwał- na podstawie paragrafu 18 ustęp 2 punkt 6 załącznika nr 1 do statutu miasta 

Myszkowa zgłaszam wniosek formalny o odstąpienie od czytania na dzisiejszej sesji 

projektów uchwał. Jednocześnie informuję, że wszystkie projekty uchwał oraz porządek 

dzisiejszej sesji są dostępne do wglądu dla mieszkańców na platformie e-sesji przeznaczonej 

dla mieszkańców na stronie myszkow.esesja.pl.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o odstąpienie od czytania projektów uchwał. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

b)Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

c)Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta 

Myszkowa na 2023 rok dla Powiatu Myszkowskiego na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej od ronda w m. Postęp do ronda w m. Myszków-

Mrzygłód na odcinku ok. 8,5 km”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta Myszkowa na 

2023 rok dla Powiatu Myszkowskiego na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej od ronda w m. Postęp do ronda w m. Myszków-Mrzygłód na odcinku ok. 8,5 

km”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 
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Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

d)Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta 

Myszkowa na 2023 rok dla Województwa Śląskiego na realizację zadania pn. 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej polegająca na budowie ciągu pieszo-rowerowego przy 

ul. Koziegłowskiej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 789”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały?  

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że ponownie nie ma pytań, ale chciałby kilka słów 

powiedzieć na temat tej uchwały i generalnie zasad współpracy z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego, efektem której jest realizacja ważnych dla mieszkańców zadań. 

Tak, jak w przypadku poprzedniej uchwały, współpracując z powiatem, zamierzamy 

realizować, współrealizować bardzo ważną inwestycję dla miasta, jaką jest modernizacja 

drogi w Alei Wolności, ulicy Krasickiego czyli taka jedna z głównych arterii 

komunikacyjnych miasta. W przypadku tej uchwały mówimy o ciągu pieszo-rowerowym przy 

ulicy Koziegłowskiej, która, jak wiemy jest drogą wojewódzką, ale bez wsparcia samorządów 

lokalnych, takie przedsięwzięcie nie byłoby realizowane. Uważam, że powinniśmy to 

wspierać. Bardzo się cieszę, że podejmujemy dzisiaj tą uchwałę. Ona co prawda miała swoje 

preludium w uchwale budżetowej, bo te środki zostały już zabezpieczone, dzisiaj to tylko 

uchwała o przekazaniu pomocy finansowej. Natomiast przy tej okazji chciałbym zwrócić 

uwagę na drugą inwestycję, o której rozmawialiśmy z powiatem i którą przygotowuje również 

powiat w porozumieniu z województwem, ciąg pieszo-rowerowy w ulicy Pułaskiego. 

Rozmawiając na sesji budżetowej pan burmistrz wskazywał na trudności finansowe, że nie 

stać nas w tej chwili na realizację obu tych inwestycji. Ja to rozumiem, natomiast chciałbym 

się zwrócić z prośbą o to, żeby szukać tych środków, żebyśmy mogli te inwestycje 

realizować. Wspominałem o tym również na komisji przedwczorajszej, tu z panią burmistrz 

rozmawialiśmy. Do tej wypowiedzi skłoniło mnie pana sprawozdanie, informacja, w której 

przedstawiał pan, że wpłynęły na konto gminy środki z kary za nienależyte wykonanie 

umowy przez jednego z przedsiębiorców i to jest 433 000 zł, niebagatelna kwota. Ja cieszę 

się, że umowy, które są realizowane przez miasto z kontrahentami są weryfikowane i te usługi 

są weryfikowane i tam gdzie jest nierzetelność udaje się pozyskiwać środki z kar. Rozumiem, 

że te środki nie są planowane wcześniej w takich wysokościach, bo zakładamy, że jednak te 

usługi będą realizowane sumiennie. W związku z czym może to jest też pomysł na to, żeby 

środkami, które wpadają nam jakby ekstra, to oczywiście w dużym cudzysłowie, żeby 

spróbować może przekierować na chociażby te inwestycje, o których dzisiaj mówimy.  

Przewodniczący Rady Miasta podziękował radnemu za przypomnienie tak ważnej sprawy 

ciągu pierwszo-rowerowego przy ulicy Pułaskiego. 
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Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chciał się wypowiedzieć w temacie projektu tej 

uchwały. Powiem tak pokrótce, chronologicznie, po kolei, jak to się odbywało, jeżeli chodzi 

o ścieżkę pieszo-rowerową w ulicy Koziegłowskiej. Od samego początku naszej kadencji 

starałem się, wnioskowałem, przekonywałem i pana i radnych, do tematu zrobienia chodnika, 

potem ścieżki pieszo-rowerowej w ulicy Koziegłowskiej. Były różne perturbacje, kłopoty, 

niezgody między nami, natomiast teraz jestem wdzięczny, że wszyscy, żeśmy zrozumieli, że 

ten temat jest bardzo ważny dla mieszkańców i nie tylko dla mieszkańców. Jestem również 

wdzięczny, że zostało to zsynchronizowane z budową wiaduktu kolejowego, który będzie 

równolegle robiony ze ścieżką pieszo-rowerową i zapewni bezpieczeństwo ludziom 

przemieszczającym się w rejonie tej ulicy. Tak, że jeszcze raz serdecznie dziękuję za 

zrozumienie i proszę o akceptację tej uchwały.  

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że nie chciał dyskutować przy okazji, bo 

wszyscy uważamy uchwałę za słuszną i są konsekwencją pewnych wcześniejszych naszych 

rozmów. Chciałem może przy tej okazji dla tych, którzy nas słuchają przybliżyć bardzo 

króciutki rys dotyczący ścieżek rowerowych i kwestii finansowych miasta. Jeżeli chodzi 

o ścieżki rowerowe, to nasze potrzeby związane ze ścieżkami rowerowymi są prowadzone na 

różnych odcinkach. Jak wszystko dobrze pójdzie i zrealizujemy na przykład inwestycje 

w ulicy Zamenhofa, pojawi się odcinek ścieżki rowerowej w odcinku ulicy Zamenhofa. 

Prowadzimy rozmowę, bo współpraca z panem starostą jest jak najbardziej tutaj dobra, 

prowadzimy rozmowę również o tym, żeby starostwo zamiast chodnika w ulicy Bory, zrobiło 

ciąg pieszo-rowerowy. To mówię też, jako osoba, która obserwuje nawyki naszych 

mieszkańców na tych odległościach, a społeczeństwo nam się starzeje, ludzie jeżdżą albo 

komunikacją miejską albo jeżdżą na rowerach, nie chodzą takich długich odcinków, więc sam 

chodnik będzie chybioną inwestycją w ulicy Bory. Wstępnie jesteśmy z panem starostą 

umówieni, że być może, jeżeli się oczywiście uda proceduralnie, bo ciągle w tle wszystkie 

podmioty publiczne w Polsce muszą spełniać literę prawa i procedury, więc tu musimy się 

z tym zgodzić. To jest jakby kolejny odcinek. Jest zgłoszony, wspólnie rozmawiamy z panem 

starostą, taki pomysł, żeby skoro by się pojawiła  ulica Bory, to na tym odcinku dojeżdżamy 

do Dotyku Jury, dojeżdżamy ścieżką rowerową na Wierzchowinie, dojeżdżamy ulicą 

Ogrodową, która ma ruch mieszany, ale tak naprawdę uspokojony, więc tam rowerzyści mogą 

jeździć, dojeżdżamy do bloków. Teraz się prosi, żeby od tych bloków do świateł spiąć te 

ścieżki rowerowe w ciągu drogi powiatowej czyli na przykład albo tu przy ZUS-ie albo w tak 

zwanej obwodnicy Myszkowa czyli mówię o ulicy Sucharskiego, tam jakby po łuku 

biegnącym, okalającym bloki. Tutaj wiadomo też, starostwo się rządzi swoimi finansami, też 

nie „wyskoczy”, mówiąc kolokwialnie, z pieniędzy i od razu wszystkich ścieżek zrobi. Takie 

są plany w tym zakresie. Niezależnie, udało nam się wprowadzić Myszków, bo Myszkowa na 

mapach rowerowych nie było i w drogach prowadzonych w ciągu dróg wojewódzkich, jest to 

program dla trasy, która nas dotyczy, 609, gdzie jest zamiar kontynuacji ścieżki rowerowej, 

która kończy się przy światłach po to, żeby ona dojechała do naszego dworca. Ale są 

problemy natury formalnej i są problemy związane z regulacją stanu prawnego. To jest jakby 

następny odcinek. Wspomniany przez państwa Pułaskiego, w przebiegu drogi wojewódzkiej, 

która by mogła połączyć dzielnicę Będusz i poprawić znacząco bezpieczeństwo młodzieży, 

która w okresie letnim niekoniecznie musiałaby korzystać z komunikacji, tylko może 

mogłaby jeździć na przykład na rowerach, gdybyśmy tej ścieżki się dopracowali. Ale teraz 

o finansach. A jeszcze w tle mamy przygotowane wnioski, znaczy wnioski jeszcze nie 

złożone, ale mamy opracowania wstępne, przygotowane pod budowę centrum 

przesiadkowego w ramach rewitalizacji centrum miasta. Nie zrobimy tego bez 

dofinansowania. Żeby zrobić to z dofinansowaniem, musimy mieć pieniądze na wkład 

własny. W tej chwili w budżecie tych środków finansowych na wkład własny, ani środków 
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z udzielonych pomocowych środków unijnych, nie ma. Jeżeli pojawi się taka szansa, to 

będziemy musieli zabezpieczyć środki na ten cel. W ramach tego zadania kosztem 

kwalifikowanym jest budowa ścieżek rowerowych, które będą docierać do tego centrum 

przesiadkowego. Prowadzimy rozmowy z PKP, które miałyby za zadanie połączyć ścieżką 

rowerową, to jest bardzo ambitny zamiar, poprzez ulicę Pawią, teraz abstrahuję znowu od 

regulacji prawnych, ale poprzez ulicę Pawią, od drogi ulicy Koziegłowskiej czyli tam gdzie 

Zarząd Dróg Wojewódzkich skończył ścieżki rowerowe przy rondzie styku drogi na Poraj 

i drogi Koziegłowskiej, kawałek do ulicy Pawiej i przez las, tą ulicą Pawią, mielibyśmy 

malowniczą ścieżkę rowerową, chcielibyśmy dojechać do torów i wzdłuż torów, wyjechać 

tutaj koło postoju taksówek w centrum naszego miasta. Prowadzimy rozmowy, nie jest to 

takie łatwe, bo odległość od prędkości pociągów, wyznacza pewne standardy tej ścieżki 

i próbujemy w tym zakresie działać. Nakreśliłem wam różne potrzeby, natomiast teraz w tym 

wszystkim, jak byśmy rozdzielili, która droga czyim jest gestorem, to pojawia się, że 

większość tych ścieżek, to są drogi nie będące powinnością gminy Myszków, a nam środków 

finansowych brakuje i za dwie, trzy sesje będziemy rozmawiać o drogach gruntowych, 

a środków na te drogi mamy znacząco mniej niż w ubiegłych latach i ja tak bym nie patrzył 

z nadzieją na te 400 tyś zł, że one pójdą tylko na ścieżkę rowerową, tylko w pierwszej 

kolejności pójdą pewnie na element dźwigni finansowej czyli wprowadzony, jako wkład 

własny do jakiegoś programu pomocowego, żebyśmy wydali na przykład złotówkę, a dostali 

dodatkowe 5 zł na inwestycje. Więc tutaj nie chciałbym, żebyście państwo z nadzieją do 

wypowiedzi pana Adama Zaczkowskiego patrzyli. Po pierwsze te pieniądze są na koncie, ale 

one się dopiero muszą umocnić, musimy poczekać, co się dalej w tej sprawie będzie działo, 

a środki będziemy chcieli przeznaczyć na ten cel. Może się tak okazać, że staniemy przed 

wyborem czy zrobić ścieżkę rowerową, za którą w pełni odpowiadamy my, bo do tej pory nie 

było praktykowane, żeby na przykład urząd zwracał się o pomoc finansową do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, w drugą stronę nie ma takiej praktyki. Jest praktyka taka, że bazuje się na 

tym, że my mamy dbać o naszych mieszkańców czyli mamy dbać o mieszkańców również 

przy drodze wojewódzkiej, powiatowej czy gminnej. Z punktu widzenia powinności 

wydatkowej, powinniśmy stawiać pierwszeństwo dla dróg gminnych. Mieszkańcy pytają 

dlaczego wydaję pieniądze np. w 50% na budowę wspólnego ciągu w drodze powiatowej czy 

wojewódzkiej, a nie wydaję na drogę, która dotyczy tylko nas. Ja nie mówię, że trzeba tak czy 

inaczej, tylko nakreślam plan, który w najbliższych latach, czy chcemy tego czy nie chcemy, 

winien być realizowany. Zamykając tą moją prezentację chciałem powiedzieć, życzmy sobie 

tylko tego, żeby nas, jako miasto było stać dołożenia do wszystkich ścieżek, o których tu 

powiedziałem. Jak będzie trudność wyboru, to będziemy rozmawiać i ten wybór podejmować. 

Będziemy patrzeć wtedy na wszystkie aspekty, między innymi te, które leciutko teraz 

nakreśliłem. A tą uchwałę, jak najbardziej cieszę się, że jest dobry klimat do jej podjęcia. 

Radny p.Dominik Lech powiedział, że tylko chciał powiedzieć, zanim podejmiemy tą 

uchwałę, żebyśmy szli tą samą drogą, kiedyś może, bo wiemy, że teraz tych pieniędzy nie ma, 

przy wyborze przy ulicy Pułaskiego, na Smudzówce. Nieraz tu o tym przypominałem, że jest 

to droga bardzo niebezpieczna i tylko się przypominam. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że pamiętamy, że nie tylko do technikum, tylko do 

granicy miasta. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Miasta Myszkowa na 

2023 rok dla Województwa Śląskiego na realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej polegająca na budowie ciągu pieszo-rowerowego przy ul. Koziegłowskiej 
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wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 789”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

e)Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Myszków”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. Zwrócił się do mieszkańców z apelem. Ja rozumiem, że to jest 136 

stron. Bardzo proszę zwrócić uwagę na stronę 21. Są tam bardzo ciekawe rzeczy. Proszę 

zwrócić uwagę, jakim jesteśmy społeczeństwem, nie obrażając, starzejącym się, jakie mamy 

problemy. Warto przeczytać. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Myszków”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

f)Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
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Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. Opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

g)Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
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NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

h)Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. Opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

i)Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta 

Myszkowa. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

W dniu 31.01.2023r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajęła się omówieniem oraz 

przygotowaniem opinii do ww. skargi. Komisja zarekomendowała, aby uznać wniesioną 

skargę za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Burmistrza Miasta Myszkowa 

(skarga bezzasadna).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

j)Podjecie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. Opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

k)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany gminnego programu osłonowego dla Miasta 

Myszkowa na lata 2019 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 
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Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany gminnego programu osłonowego dla Miasta Myszkowa 

na lata 2019 - 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

l)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/119/19 Rady Miasta 

w Myszkowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie zasad zwrotu wydatków na 

świadczenia z pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. Opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XX/119/19 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 



17 

 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

m)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/141/20 z dnia 27 kwietnia 

2020r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Projekt uchwały opiniowany był na połączonym posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, 

Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. Opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/141/20 z dnia 27 kwietnia 2020r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

 

Do punktu 6.  

Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie zostały 

złożone żadne interpelacje. 

 

Do punktu 7.  

Wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że ma dwa tematy, które chciałby omówić, przedstawić 

w sumie dwa problemy. Pierwszy problem, to jest problem nielegalnych odpadów. Może nie 

każdy zdaje sobie z tego sprawę, ale w Polsce, zwłaszcza na Śląsku, w ostatnich latach został 

wzmożony ruch składowania nielegalnych przyczep w gminach. Coraz częściej firmy, 
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zwłaszcza z zachodu, z zagranicy czy z innych województw, z innych państw, przywożą na 

teren naszego województwa, do naszych gmin, przyczepy załadowane niebezpiecznym 

materiałem. Zostawiają je na parkingach, na poboczach czy w pustych jakichś magazynach 

lub nawet wynajmują pod podstawione firmy teren na przykład. Dwa, trzy miesiące zwożą 

zanieczyszczenia, firmy są podstawione przez słupy, następnie firma znika, słup zostaje, 

właściciel działki zostaje z materiałem niebezpiecznym, a tak de facto też gmina jest za to 

odpowiedzialna, bo jeżeli taka przyczepa zostanie na jakimś parkingu, gdzieś tam pod lasem, 

to odpowiedzialność stoi na gminie. Przypadków jest dużo, koszt utylizacji tych materiałów, 

to są miliony złotych, to są duże pieniądze i temat jest bardzo ważny. Ja wiem, że może nie 

każdego interesuje, ale to się dzieje teraz w gminach, naszych zaprzyjaźnionych, w naszym 

województwie. Ostatnio nawet był przypadek, że gmina musiała zapłacić 4 mln zł za 

utylizację materiału. Mam taką prośbę do pana burmistrza, aby tym tematem się zajął. 

Mianowicie czy jest taka możliwość, żeby na przykład powiadomić właścicieli na terenie 

miasta Myszkowa, właścicieli hal, magazynów, którzy mają duże powierzchnie do wynajęcia, 

aby przedstawić im jakieś pisemnie informacje, aby zważyli komu wynajmują halę, aby byli 

uważni i mogli przewidzieć pewne skutki, które mogą się zdarzyć. Drugi temat, raczej 

związany z tymi odpadami. Mam pytanie do pana burmistrza czy wszystkie drogi dojazdowe 

do miasta Myszkowa są monitorowane? Mamy monitoring miejski, natomiast chciałbym się 

upewnić czy gdyby taka była sytuacja, że na przykład mieszkaniec zgłasza, że jakaś naczepa, 

przyczepa stoi od dwóch dni gdzieś pod blokiem, przy lesie na przykład, pusta bez ciągnika. 

Czy my jesteśmy w stanie sprawdzić, jaki ciągnik tą przyczepę przywiózł do naszej gminy. 

Zazwyczaj te przyczepy są w stanie tragicznym, bez przeglądu. Ktoś przywozi, zostawia 

naczepę, ściąga rejestrację i wyjeżdża. Załóżmy, że w ciągu dwóch dni mieszkańcy, którzy 

poczuli jakiś smród, zapach, niebezpieczny zazwyczaj, zgłaszają to. Jeżeli my nie mamy 

nagrania z monitoringu, to tak naprawdę, co możemy zrobić. Zutylizować taką naczepę na 

przykład za milion zł, na koszt naszych mieszkańców. Mam pytanie o monitoring. Czy 

wszystkie drogi dojazdowe są, czy ten monitoring jest dobrej jakości, bo zazwyczaj takie 

samochody przyjeżdżają w godzinach wieczornych czy rannych, gdzie jeszcze nie jest taka 

dobra widoczność. Czy jesteśmy w stanie taki ciągnik siodłowy, który ją przywozi, 

sprawdzić. To jest tutaj pierwszy temat bardzo ważny. Drugi temat. W związku z tym, że dwa 

dni temu na komisji była taka dosyć burzliwa rozmowa na temat opadów w mieście 

Myszkowie, chciałbym też dać pod refleksję takie pytanie i zacząć taką dyskusję wkrótce na 

najbliższych komisjach, mianowicie, że prędzej czy później w każdej gminie albo 

przynajmniej w każdym powiecie w Polsce, będzie musiała istnieć spalarnia śmieci. To jest 

coś nieodzownego, coś co prędzej czy później się z tym zetkniemy. Jak wiemy koszty 

transportu rosną, wożenie odpadów po 100-200 km jest kosztowne i jest to nieekonomiczne. 

Na całym świecie, w Europie zachodniej coraz bardziej popularne są spalarnie śmieci, dzięki 

którym odzyskuje się energię, wytwarza się ciepło i jest to ekologiczne i ekonomiczne. Dla 

przykładu dam  miasto Wiedeń, gdzie nawet jedna spalarnia jest atrakcją turystyczną 

w centrum miasta, która normalnie działa, spala codziennie kilkaset ton śmieci i przyjeżdżają 

turyści, robią sobie zdjęcia, bo dosyć ładnie to wygląda. W samym Wiedniu jest bodajże 

kilkadziesiąt spalarni śmieci w centrum miasta. Do czego zmierzam? Słyszałem takie opinie, 

że w każdym powiecie może być taka spalarnia. To jest temat rzeka, ale chyba nie trzeba 

każdemu mówić, że śmieci w Polsce przybywa. Na dzień dzisiejszy mieszkaniec Polski 

wytwarza średnio około 400 kg śmieci. Na zachodzie już dochodzi do tony. Wątpię w to, 

żebyśmy tych śmieci wytwarzali mniej, bo coraz więcej mamy tych odpadów i będzie ich 

jeszcze przybywać, a koszty ich utylizacji, segregacji czy transportu są jeszcze większe 

i wątpię w to, żeby były tańsze. Prędzej czy później będziemy chcieli odzyskać energię 

z recyklingu tych odpadów, więc chciałbym, żebyśmy my, jako radni ten temat też na 

najbliższych komisjach podjęli. Jeśli by była taka sytuacja, to gdzie, w jakim miejscu, jakby 
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to miało wyglądać, jakie były plany tak, żeby później nie było jakichś nieporozumień, że nikt 

o tym nie wiedział, nikt o tym nie myślał. Natomiast mam taką prośbę jeszcze do radnych, 

żeby tutaj nie nękać przedsiębiorców, którzy zajmują się recyklingiem odpadów, utylizacją, 

czy są firmami, które są proekologicznymi, które zajmują się tym, aby te śmieci przerobić, 

zutylizować, dostarczyć do zakładów, które dalej je przetwarzają.   

Radna p.Beata Pochodnia (ad vocem) powiedziała, że pan radny roztoczył tu wizję,  ale ona 

chciałaby mimo wszystko uspokoić z tego miejsca mieszkańców, bo póki co nie ma takich 

planów budowy spalarni w Myszkowie i ma nadzieję, że jeszcze długo takich planów nie 

będzie. Nie wiem, jakie są tendencje, natomiast ja tych zdjęć na tle spalarni bym sobie nie 

życzyła, mieszkańcy również, ani w najbliższej przyszłości budowy takiej spalarni w naszym 

mieście również.  

Radny p.pan Dominik Lech powiedział, że chciałby wrócić do programu „Jedźmy razem”. 

Chodzi mi szczególnie o linię nr 2. Jeśli można by jeszcze raz przedyskutować. Chodzi mi 

o godzinę dojazdu 11.04 w niedzielę i święta, przystanek OSP Będusz, bo to jest jedyny 

autobus, który dowozi mieszkańców do kościoła, więc trochę nieładnie by było z ich strony, 

jakby się nawet spóźnili. Jeśli można by o te 10 minut wcześniej. Myślę, że to nie będzie duży 

problem.  

Radna p.Elżbieta Doroszuk poinformowała, że 4 stycznia brała udział w kolejnym 

posiedzeniu Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej 

w Myszkowie. Na posiedzeniu tym podjęliśmy cztery uchwały. Były to uchwały związane 

z zaopiniowaniem zmian w statucie SP ZOZ w Myszkowie, zaopiniowaniem zmian 

w regulaminie organizacyjnym SP ZOZ w Myszkowie, jak również podjęta była uchwała 

w sprawie korekty planu finansowo-inwestycyjnego na rok 2022 i ostatnia uchwała w sprawie 

przyjęcia darowizny nowej aparatury i sprzętu medycznego przy SP ZOZ z Myszkowie. 

Sprawozdanie złożę na ręce pana przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował pani radnej za sumienne wykonywanie swoich 

obowiązków, informowanie rady. Oczywiście przekażę to do biura rady. 

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że nie chciał polemizować przy tej dyskusji, przy 

uchwale, natomiast chciałby króciutko jeszcze odnieść się do kwestii dotowania 

i przyjmowania dotacji. Szanowni państwo tak, jak pan burmistrz powiedział, dobrze jest 

stosować ten mechanizm dźwigni finansowej i wspierać nasze inwestycje dofinansowaniami 

zewnętrznymi. Zawsze to podkreślaliśmy, zawsze o tym też mówiłem, że powinniśmy 

skutecznie te środki pozyskiwać i tak należy robić, to jest naturalne. Natomiast chciałbym też 

zwrócić uwagę na to, co by było, gdyby tych dotujących nie było, gdyby te dotacje 

zewnętrzne się nie pojawiały. Wtedy byśmy musieli sami realizować swoje inwestycje, 

byłoby ich dużo mniej. A odwracając medal. Chciałbym zwrócić uwagę na to, co się dzieje 

z dotacji miasta, chociażby w programie współpracy z organizacjami pozarządowymi. Gdyby 

tego programu nie było, gdyby miasto nie dofinansowało stowarzyszeń, to mielibyśmy dużo 

mniej inicjatyw realizowanych przez te stowarzyszenia, przez organizacje pozarządowe, dużo 

mniejszy zakres, dużo mniejszą, niższą jakość i dużo wolniejszy rozwój tych organizacji, 

więc to działa w dwie strony. Ja uważam, jeżeli instytucje tak, jak starostwo swego czasu 

uzależniało realizację inwestycji w budowę chodników od dofinansowania ze strony 

samorządów lokalnych, gminnych z terenu, na którym ten chodnik miałby być realizowany, 

bo wyszli z założenia, że wtedy będzie można zrobić więcej tych inwestycji, takie założenia 

zostały przyjęte, to trzeba się do nich dostosować i chyba wszystkie gminy z naszego 



20 

 

powiatu, w takiej konfiguracji dofinansowywały zadania powiatowe. Mamy dzisiaj na sali 

pana radnego Dariusza Laseckiego z powiatu, który pewnie by to potwierdził. Ja nie znam 

skali zjawiska, ale tych inwestycji przez lata, pan radny był starostą i chyba on wdrażał te 

rozwiązania, jeśli dobrze pamiętam w swojej kadencji. Natomiast, jeśli jest taki program 

w województwie, który pozwala na realizację przez województwo inwestycji na drogach 

w naszym w mieście, drogach wojewódzkich i wiemy, że województwo samo takiej 

inwestycji nie zrealizuje, to myślę, że w takim montażu finansowym, w którym miasto ma 

dołożyć tylko 25% wartości tej inwestycji, to też warto, bo wpływa to na poprawę przede 

wszystkim bezpieczeństwa naszych mieszkańców, na komfort użytkowania dróg 

i rozbudowuje sieć, w tym przypadku ścieżek pieszo-rowerowych, o których pan burmistrz 

też mówił, jak są istotne dla miasta, jak wiele w tym zakresie staramy się robić na naszych 

drogach. W związku z czym element dźwigni finansowej ja bym przekuł na dźwignię 

inwestycyjną i wykazuję, że wiele inwestycji, które nie byłyby realizowane, w taki sposób 

mogą być realizowane i uważam, że środki powinny się znaleźć, bo teraz mamy program ten 

wojewódzki, który nie wiemy czy on będzie kontynuowany czy nie. Jeżeli nie poszukamy 

środków teraz, być może będziemy musieli zapomnieć o realizacji ciągu pieszo-rowerowego 

na ulicy Pułaskiego. Pan radny Lech mówił o tym, że powinniśmy to kontynuować, że ta 

ścieżka powinna być zrealizowana, może nie teraz, bo nas nie stać, może później, ale co 

będzie, jeżeli w przyszłym roku program zostanie zamknięty i nie będzie już szansy na jej 

realizację. Czy nie powinniśmy właśnie teraz, kiedy jest taka możliwość znaleźć te środki 

i realizować takie zadanie? Ja uważam, że powinniśmy szukać, być może kosztem innych 

inwestycji, które mogą poczekać, a skorzystać ze środków zewnętrznych w wysokości 75% 

w tym montażu, który zaproponowało województwo.  

Radny p.Tomasz Szlenk zwrócił się do burmistrza miasta z prośbą odnośnie konkursu na 

stowarzyszenia. Lada moment jest koniec składania tych ofert i mam taką prośbę czy byłaby 

szansa zwołać komisję jakoś wcześniej, żeby nie czekać do tych 14 dni, do rozstrzygnięcia 

konkursu, do tego ostatniego dnia, tylko zrobić to jakoś wcześniej. Mamy jeszcze chyba 9 czy 

8 dni do składania ofert. Myślę, że wszystkie organizacje, stowarzyszenia czekają na te 

pieniążki, czekają na decyzję, żeby sobie zaplanować rok, jak będą mogły funkcjonować. 

Zwracam się z ogromną prośbą, aby to zrobić. Jeżeli chodzi o ścieżkę, o której tutaj jest 

mowa na Pułaskiego, tylko chciałbym też przekazać informację z pierwszej Młodzieżowej 

Rady Miasta, która odbyła się i dzieciaki, które chodzą tam do szkoły na Bedusz też prosiły 

o tą ścieżkę, aby ją zrobić, ponieważ wiele dzieci chodzi w okresie letnim, w okresie 

wiosennym, korzysta z tej ścieżki. Wiadomo, że teraz jest tam budowa centrum handlowego 

i ta ścieżka naprawdę uważam, że by się przydała, jeżeli jest taki montaż, o którym mówi tutaj 

radny Zaczkowski, że jest szansa uzyskać 75% dofinansowania. Wydaje mi się, że byłoby to 

słuszne, żeby się poważnie nad tym zastanowić i wykonać tą inwestycję. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że problemem przy tej budowie jest w ogóle w tej 

chwili przejść. Ja ten problem zgłaszałem i w urzędzie miasta i do starostwa.  

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że ona jak najbardziej również popiera wniosek czy 

prośbę o tą ścieżkę pieszo-rowerową przy ulicy Pułaskiego, ponieważ jest tam duży ruch, jest 

niebezpiecznie i żeby rozpocząć wszelkie procedury, żeby to zostało wdrożone. A druga 

sprawa jest taka. Od wielu lat już mówiłam o oświetleniu tutaj przy urzędzie miasta. Wiemy, 

że na różnych drogach jest poprawa oświetlenia, ale tutaj w centrum miasta, przy naszym 

urzędzie są lampy, które słabo świecą, wyglądają niestety nieestetycznie, bo są zardzewiałe 

i bardzo proszę pana burmistrza, jako gospodarza, żeby z odpowiednimi osobami tym 
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tematem się zająć, bo jest to wizytówka naszego miasta. A już nie chcę wspomnieć 

o osobach, które po kilkunastu latach odwiedziły Myszków, jakie mają zdanie na ten temat.  

Przewodniczący Rady poinformował, że ponieważ to są wnioski i oświadczenia radnych, to 

pan burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie na niektóre pytania, chyba, żeby chciał zabrać 

teraz głos, ale nie widzę.  

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że jeszcze ma pytanie. Ja składałam taką prośbę 

o przejście na ulicy Słowackiego, na skrzyżowaniu z ulicą Ceramiczną. Ja dostałam 

informację, że to będzie ponownie rozpatrzone, ale nie wiem, jaka jest sytuacja na dzień 

dzisiejszy. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że temat przejść, o którym żeśmy rozmawiali, na 

wysokości Strug, przystanek tam jest w rowie. Tak, że ta ścieżka byłaby bardzo potrzebna.  

Do punktu 8.  

Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że kolejna planowana sesja odbędzie się 

2 marca 2023r. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie zamknął 

obrady LIX sesji Rady Miasta w Myszkowie. 

 

 

Przewodniczący 
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